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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Rohoznice  
konaného dne 25.9.2024 od 19:00 hodin  

v zasedací místnosti Obecního úřadu Rohoznice, č.p. 1 
 

Přítomní členové zastupitelstva: Ondřej Brzek, Petra Hadincová, Bc. Miloš Jenčovský, 
Miloš Kňourek, Hana Kňourková, Miloš Nosek, Jaroslav Vondrouš     Omluven: --------- 
 
Veřejné zasedání zastupitelstva obce Rohoznice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 19:00 hodin starostou obce Milošem Noskem (dále též jako „předsedající“ 
nebo „starosta“). Na úvod přivítal přítomné a konstatoval, že jsou přítomni všichni členové 
zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
 
Informace o konání veřejného zasedání zastupitelstva byla na úřední desce Obecního 
úřadu Rohoznice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 
17.9.2024 do 25.9.2024. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
 
Předsedající seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, dodal, že nebyl podán 
návrh na doplnění programu a přečetl program dnešní schůze.  
 
1. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
2. Hospodaření obce a Mateřské školy k 30.6.2024 
3. Změna v subjektu nájemce prodejny 
4. Směrnice o zadávání veřejných zakázek - zrušení  
5. Rozpočtové opatření  
6. Diskuze 
7. Usnesení 
          
Návrh na hlasování: 
Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání.   
Hlasování: PRO 7 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 
Zápis z minulého veřejného zasedání byl řádně ověřen a nebyly podány žádné námitky. 
 
Návrh na hlasování: 
Zastupitelstvo obce volí návrhovou komisi: Petra Hadincová, Miloš Kňourek a 
ověřovatele zápisu: Bc. Miloš Jenčovský, Hana Kňourková. 
Hlasování: PRO 7 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 
1. Kontrola usnesení z minulého zasedání  
Splněno: 
- účastnit se valné hromady VOS a. s.  
- zajistit prodej mulčovače  
- zveřejnit závěrečný účet obce a MŠ,  zaslat na krajský úřad protokoly o schválení účetní 
závěrky obce a MŠ, proúčtovat výsledek hospodaření z roku 2023 
- zaslat finanční dar spolku MICHALŮV BĚH na transparentní účet, zajistit podepsání 
darovací smlouvy  
- zajistit uzavření smlouvy o pachtu na kadeřnictví, předat propachtované prostory 
- předat vedení MŠ informaci o výši úplaty za předškolní vzdělání  
- zanést rozpočtové opatření do účetnictví a zveřejnit na úřední desce  
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K dokončení:  
- odeslání žádostí o finanční podporu provozu MŠ včetně návrhů dohod  
 
2. Hospodaření obce a Mateřské školy k 30.6.2024 
Předseda finančního výboru Jaroslav Vondrouš přečetl zprávu o hospodaření obce a 
Mateřské školy k 30.6.2024. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření obce a Mateřské školy 
k 30.6.2024. 
 
3. Změna v subjektu nájemce prodejny  
Nájemce prodejny v obci (společnost  HRUŠKA, spol. s r.o.) oznámil předpokládané 
datum změny subjektu k datu 30.9.2024, a to z důvodu probíhající fúze. Stávající nájemní 
smlouva bude v plném rozsahu v rámci fúze převedena na nástupnickou společnost 
HRUŠKA, spol. s r.o., nové IČ 19329601. S nájemcem bude následně dohodnut další 
postup a případné uzavření dodatku nájemní smlouvy s aktualizací údajů nájemce. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o změně v subjektu nájemce 
prodejny. 
 
4. Směrnice o zadávání veřejných zakázek - zrušení  
Zastupitelstvo navrhuje ukončit platnost směrnice číslo 2/2017 o zadávání veřejných 
zakázek z důvodu legislativních nesouladů. Směrnice je zastaralá, neodpovídá aktuálním 
požadavkům a platným předpisům. Obec jako zadavatel v poptávkovém řízení je i nadále 
povinna dodržovat zásady transparentnosti, rovného zacházení a zákazu diskriminace.  
Rovněž musí být dodrženy zásady hospodárného, účelného a efektivního nakládání 
s veřejnými finančními prostředky. 
 
Návrh na hlasování: 
Zastupitelstvo obce schvaluje ukončení platnosti směrnice č. 2/2017 o zadávání 
veřejných zakázek, tento vnitřní předpis pozbývá platnosti dnem 26.9.2024. 
Hlasování: PRO 7 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 
5. Rozpočtové opaření 
Zastupitelé byli seznámeni s rozpočtovými opatřeními č. 6/2024 a 7/2024, která byla 
provedena na základě kompetence starosty. 
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtová opatření č. 6/2024 a 7/2024. 
 
Zastupitelům byl předložen návrh rozpočtového opatření č. 8/2024. 
Návrh na hlasování: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2024. 
Hlasování: PRO 7 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
 
6. Diskuze 
- příspěvky zastupitelů: 
- byl zahájen provoz kadeřnictví, probíhá úprava zpevněné plochy pro parkování mezi 
hasičskou zbrojnicí a budovou prodejny 
- projektantem vodovodu v lokalitě „V KOUTĚ“ bylo požádáno o vydání vodoprávního 
povolení na Městský úřad Hořice – odbor životního prostření, správní poplatek zaplacen, 
v případě realizace nového vodovodu bude obec platit hlavní řad a přípojky si budou 
financovat majitelé nemovitostí 
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-přislíbena dotace na revitalizaci zahrady u Mateřské školy, realizace plánovaná v roce 
2025 
- pozvánka na vánoční koncert Jany Rychterové dne 19.12. v kulturním sále 
- přezkoumání hospodaření obce za část roku 2024 auditorkami z Krajského úřadu 
v pořádku 
- u veřejného osvětlení došlo po výměně za úsporná světla ke snížení spotřeby energie, 
vratka za el. energii činí 77 000 Kč, v současné době probíhá výměna vadné sady 
žárovek  
- kladně hodnoceno uspořádání koncertu Dechového orchestru VČE 31.8.2024 
 
příspěvky veřejnosti: 
- dotaz na vybudování plánovaného vodovodního řadu lokality „V KOUTĚ“, dotčené 
osoby mají dojem, že zpracování projektu a konání obce je zdlouhavé a nedostatečné, 
navrhují výměnu projektanta, požadují sdělení termínu dokončení stavby vodovodu – 
k tomu starosta uvedl, že obec se spojí s projektantem pro bližší informace k realizaci, 
k termínu atd., rozpočet dle projektanta se pohybuje kolem 1,5 milionu Kč, pro obec je to 
z důvodů finančních i časových větší akce, zda se vůbec bude projekt realizovat, záleží 
na provozovateli vodovodu VOS a. s. Jičín z hlediska rentabilnosti  
 
- majitel jedné opravované nemovitosti „V KOUTĚ“ narážel na pořízení robotické sekačky 
obcí s odůvodněním, že je stroj pouze pro dva lidi s bolavými zády, dále poznamenal, že 
na sekačku a pořízení prolézaček do zahrady v MŠ finance jsou, ale vodovod je pro obec 
problém, proč mu tedy obec dala povolení ke stavbě – odpověď starosty – povolení 
nezavazuje obec k vybudování vodovodu, pořízení sekačky je zcela v pořádku, nákup 
schválilo zastupitelstvo, je používána v hůře dostupném terénu místo křovinořezů, práce 
s křovinořezem je velmi náročná a z hlediska bezpečnosti práce jsou určitá omezení, 
ohledně zahrady MŠ – na zahradě není ani jeden herní prvek, na obnovu je přislíbena 
dotace, je pravda, že zafinancovat akci musí obec nejprve ze svého rozpočtu, až poté 
dostane finanční podporu, vodovod je v plánu, ovšem realizace záleží na provozovateli 
vodovodu VOS a. s. Jičín, tato lokalita V koutě není jediným místem v Rohoznici bez 
vodovodu 
 
- majitelé nemovitostí „V KOUTĚ“ poukázali na problém stékající vody z polí a louky při 
větších deštích, na louce se drží voda, tvoří se velká louže, o žlaby a odtok se starají 
sami, čistí mříž, stěžovali si na nedostatečnou údržbu ze strany obce, voda teče po cestě, 
vylévá se ze žlabů, přetéká přes cestu, navazující odvodňovací trubka nepobírá takové 
množství vody, voda si hledá novou cestu, rozlévá se po komunikaci a po zahradách, 
dotčené osoby požadují, aby obec zajistila odvodnění, údržbu, rozšíření a prohloubení 
žlabu u komunikace a vyřešení celkového problému  
 
- zastupitelé vyjádřili pochopení s problémem, voda při deštích tam vždy tekla a teče, ale 
na druhou stranu z důvodu jízdy těžké techniky s materiálem a stroji k jedné opravované 
nemovitosti, je obecní asfaltová cesta zničená, propadlá, žlaby jsou posunuté, nahnuté a 
neplní svou funkci, majitel této opravované nemovitosti slíbil uvedení cesty do původního 
stavu, zatím se tak nestalo, obec od majitele nadále očekává opravu komunikace, teprve 
poté může být zahájena úprava žlabu, příkopu, další opatření apod., neakceptovatelné 
je i zjištění zastupitelů, že nedávno obnovená cesta pro pěší přes pole je využívána jako 
přístupová komunikace pro těžkou techniku (bagr, dodávky) k opravě té samé 
nemovitosti z druhé strany, takové zacházení s obecním majetkem je zcela nepřípustné, 
majitel - proč mu tedy obec dala povolení ke stavbě, když obec musela vědět, že bude 
po komunikaci jezdit technika a dopravován náklad, ani nebyl upozorněn, že se nesmí 
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komunikace poškodit – odpověď starosty – souhlas nezavazuje obec k upozornění na 
dopravu, každý, kdo poškodí komunikaci je povinen ji uvést do původního stavu, doprava 
materiálu je možná i jiným způsobem, např. přeložením na menší vozidla 
 
- dále zastupitelé uvedli, že na straně k zahradnictví byl dříve příkop, kterým voda také 
odtékala směrem k potoku, v současné době - absence příkopu, prozatímní řešení –
schůzka s dotčenými osobami, obec navrhuje prošetřit stav na místě, eventuálně vyměnit 
trubku, která by kapacitně odpovídala, další úpravy budou možné až po uvedení 
komunikace do původního stavu osobou, která způsobila poškození cesty, prohloubením 
a rozšířením žlabu by pravděpodobně došlo k zúžení komunikace, obcí bude objednán 
geodet z důvodu zjištění skutečných hranic pozemků, a šíře komunikace - zda by úpravy 
komunikace byly uskutečnitelné, je třeba přihlédnout i k finanční stránce, zastupitelé 
doporučují dotčeným osobám také jednat o opatřeních s majiteli pozemků, ze kterých 
voda stéká,  
 
- požadavky občanů obce na odstranění nebezpečných stromů – smrk při opravě plotu 
na parc. č. 189/72, přerostlý jasan na břehu potoka u lávky u Trejbalů má vodou 
podemletý kořenový systém a naklání se nad nemovitosti – zastupitelé sdělili, že bude 
objednán geodet k vyměření hranic pozemků, kde jasan roste, aby zjistil se majitel, dále 
z bezpečnostních důvodů budou na parcele č. 189/13 pokáceny další stromy (většinou 
jasany) s podmáčenými a podhnilými kořeny, které mohou pádem ohrožují zdraví a život 
a mohou poškodit nemovitosti, za vykácené stromy budou vysázeny vhodnější druhy 
dřevin, tak jak to bylo provedeno na druhé straně potoka, vykácení je nevyhnutelné 
z důvodu bezpečnosti, při větru spadl jeden strom těsně vedle mobilheimu, ve kterém se 
nacházel majitel,  
 
- požadavky občanů na protipovodňovou úpravu a údržbu koryta Bystřice, sdělení 
zastupitelů: vodní tok patří Povodí Labe a. s., každý rok starosta při pochůzce povodňové 
komise požaduje po Povodí Labe vybagrování a rozšíření koryta, aby se voda nevylévala 
z břehů - bohužel bezúspěšně, obec pečuje o potok vyžínáním břehů, ořezem, upravuje 
břehy v rámci běžné údržby veřejného prostranství, větší terénní úpravy ze strany obce 
nejsou možné, Povodí Labe přispívá na údržbu částkou 5000 Kč ročně 
 
7. Usnesení zastupitelstva obce ze dne 25.9.2024 
 
1. Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání.   
 
2. Zastupitelstvo obce volí návrhovou komisi: Petra Hadincová, Miloš Kňourek a 
ověřovatele zápisu: Bc. Miloš Jenčovský, Hana Kňourková. 
 
3. Zastupitelstvo obce schvaluje ukončení platnosti směrnice č. 2/2017 o zadávání 
veřejných zakázek, tento vnitřní předpis pozbývá platnosti dnem 26.9.2024. 
 
4. Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2024. 
 
5. Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 
- zprávu o hospodaření obce a Mateřské školy k 30.6.2024 
- informace o změně v subjektu nájemce prodejny 
- rozpočtová opatření č. 6/2024 a 7/2024 
- informace z diskuze. 
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6. Zastupitelstvo obce ukládá:  
- zanést rozpočtové opatření do účetnictví a zveřejnit na úřední desce – zodpovídá 
účetní 
- odeslat okolním obcím žádosti o finanční podporu provozu MŠ včetně návrhů 
dohod – zodpovídá účetní 
 
Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a příspěvky do diskuze a schůzi 
v 20:00 hodin ukončil.  
 
Rohoznice 25.9.2024 
 
zapisovatelka: 
Radka Petříková ………………… 
 
ověřovatelé zápisu:        
Hana Kňourková …………………  Bc. Miloš Jenčovský ………………… 
  
 
za obec Rohoznice:  
 
Miloš Nosek, starosta ………………. 


